
Heey Heey, 
Een voorstel rondje, ik ben Bo van
Domburg, ondertussen alweer een
aantal jaar lid van de vereniging.
Iets meer dan een jaar geleden
mijn eigen huisje in Zevenbergen
gekocht en werkzaam als
Technical Test consultant. 
Mijn kleine meisjes droom is
uitgekomen met de aanschaf van
Loki, mijn nu 10-jarige Andalusiër
ruin, met meer dan genoeg
persoonlijkheid. 

Wat me gelijk opviel toen ik hem
ging bezichtigen en waar hij zijn
naam aan te danken heeft. We zijn
vooral gefocust op de dressuur, op
het moment starten we in de M1.
Maar voor dit jaar is er ook het
doel om mee te doen met de
Master du Cheval Ibérique
wedstrijden en lekkere bosritten
maken.

 Hopelijk zien we jullie snel op de
club!

  WWW.CONCORDIAFLOREBIT.NL

Wat gebeurt er achter de
schermen...

Voorstellen lid

B E K I J K  O O K  O N Z E  W E B S I T E  V O O R  D E  K O M E N D E  A C T I V I T E I T E N

6 april Eventing Etten-Leur L/M/Z Paarden
13 april Eventing Etten-Leur pony's/B-paarden
19 april Proefgerichte clinic o.l.v. Janine van
Oosterum
26 april Crosstraining o.l.v. Ilonka Kluytmans
3 Mei Dressuurwedstrijd paarden (selectie)
4 mei Dressuur wedstrijd paarden & pony's
10 mei Springen paarden (selectie)
11 mei Springen pony's (selectie)
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Bo van Domburg

Status gemeente

Op 10 maart heeft er een tekensessie
plaatsgevonden met de gemeente. Wegens
een verandering in het reglement van de
KNHS is het formaat van de bak
aangepast van 60x60m naar 70x65m. Er
zijn twee tekeningen uitgekomen waarbij
de bodem komt te liggen op de plek waar
we momenteel ook oefenen. 

Echter, de 70m kan zowel van het
clubhuis naar de tennisbaan als van de
Hoge Weg naar de Sprundelsebaan komen
te liggen. Dit wordt nog verder
onderzocht.

De ingang blijft vanaf de Hoge Weg voor
auto's en trailers. Fietsers kunnen wel
via de Zundertseweg. Ook hebben we
gekeken naar een andere vorm van het
clubgebouw. L- of U-vorm zijn we aan
het onderzoeken om ook een gezellig
terras te kunnen aanbieden

De volgende stap is dat wij concrete
plannen voor fase 2 moeten aanleveren
bij de gemeente, samen met de offertes
die wij zelf al hebben opgevraagd. In mei
wordt dit voorgelegd aan de
gemeenteraad.

Wist je dat...
Onze werkgroepen altijd op zoek zijn
naar leden die zich willen inzetten
voor de vereniging & andere leden

Als je ideeën heb voor activiteiten je
die altijd mag aandragen bij de
werkgroep activiteiten 

We altijd opzoek zijn naar nieuwe
sponsoren, we bieden 4 verschillende
pakketen aan. Deze zijn terug te
vinden op onze website onder het
kopje 'Word jij sponsor?'

Activiteiten april/mei

Over een kleine maand staat onze
wedstrijd op de planning. Maar we
kunnen altijd nog handjes gebruiken.
Dus heb je tijd om te helpen, graag!
Dressuur: 3 mei paarden (selectie), 4
mei pony's, paarden en 4-tallen.
Springen: 10 mei paarden, 11 mei pony's
beide selectie.

Werkgroep helpende handjes gaat op
zaterdag 12 april het clubgebouw
leeghalen. Eigenlijk een hele grote
voorjaarsschoonmaak.

Werkgroep activiteiten kijkt terug op
een hele leuke en geslaagde bingo !
Er was een grote opkomst +/- 75
deelnemers. Om dit succes voort te
zetten  hebben we ervoor gekozen om op
14 november een winterspecial te
houden. 

Contributie 2025

Tijdens de Algemene Ledenvergadering
(ALV) in januari is besproken om de
contributie voortaan eerder in het jaar te
innen. Echter, vanwege de
voorbereidingen voor de wedstrijd en een
aanpassing in het factureringssysteem zal
de contributie dit jaar naar verwachting
eind mei of begin juni worden verzonden.
We vinden het jammer dat we niet aan de
wens kunnen voldoen.



Hallo,

Ik ben Tess Bruijns en ik ben 11 jaar
oud. Ik woon in Dorst. 

Ik rij al een paar jaar paard. Eerst bij
een manege maar daarna bij opa en
oma en Renske. Sinds vorig jaar ben
ik lid van Concordia Florabit omdat
ik wedstrijden wilde gaan rijden met
mijn pony Tinsel.

Tinsel staat bij mijn opa en oma in de
stal. Door mijn opa en oma ben ik
gaan paardrijden. Samen beleven we
hierdoor veel avonturen, zij leren mij
springen en we gaan vaak op
buitenrit, ze gaan altijd mee naar de
wedstrijden en naar springlessen.

  WWW.CONCORDIAFLOREBIT.NL

Nienke heeft onlangs deelgenomen aan
het Nederlandskampioenschap
Dressuur in de klasse Z1. Haar paard,
LeNoir, vond het allemaal erg spannend,
maar ondanks de spanning wist Nienke
een indrukwekkende prestatie neer te
zetten. Ze behaalde een 20ste plaats met
een score van 65%. Een geweldige
prestatie.

Een week later verscheen ze op het
paardensportevenement Indoor
Brabant, ook hier vond hij het spannend.
Nienke reed een nette proef met een
paar foutjes. Om het Indoor Brabant
avontuur compleet te maken mocht ook
het viertal Queens waar Nienke aan
deelneemt rijden. Hiermee behaalde ze
een prachtige 3de plaats.

Celeste Post heeft met har pony Macho
deelgenomen aan de Wolfshoeve Cup,
hierbij is ze op de 2de plaats geëindigd.

Heb jij een mooie prestatie die je met de
leden wilt delen, laat het aan Cassandrah
weten.

NK Dressuur, Indoor Brabant
& Wolfshoeve Cup

Voorstellen Lid
Tess Bruijns
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Mededeling Jumpcross
De jumpcross wordt verplaatst. Onlangs
heeft de tennisvereniging bekend
gemaakt om in het weekend van 22 juni,
de datum van de jumpcross een
tennistoernooi te geven. Om overlast te
voorkomen hebben we gekozen om de
Jumpcross te verplaatsen naar 24
Augustus 2025. We kunnen wel leuk
nieuws melden dat Wouw &
waarschijnlijk ook Rucphen een
jumpcross gaan geven zodat we er een
competitie van kunnen maken!

ALV Kring West-Brabant

Springen: Wegens ongelukken en racen
heeft de regio besloten om zowel het
basisparcours als de barrage op stijl te
verrijden. Echter, op de Hippiade wordt
de barrage wel op tijd gereden.

Daarnaast is er een verandering in de
afvaardiging. Op 1 maart bepaal je je
hoogte voor het outdoor seizoen en op 1
april voor het indoor seizoen.

Bijvoorbeeld, als je op 3 maart start in de
D-90 en dat gaat niet goed, mag je wel
terug naar de D-80. Voor de outdoor
afvaardiging naar de Brabantse kan dat
echter alleen in de D-90, ook al heb je
maar één wedstrijd gestart. Omdat dit
voor 1 april is, kun je wel voor de
afvaardiging D-80 in het indoorseizoen
rijden. 

LET OP: Dit geldt ook voor HC-starts in
een hogere klasse, zowel in dressuur als
in springen.

Op 2 april zijn Heilke en Cassandrah
naar de algemene ledenvergadering van
Kring West-Brabant geweest. Graag
willen we jullie op de hoogte brengen
van de belangrijkste punten die daar
besproken zijn.


